
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 3. dubna 2025 
 
Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Koucký, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Hosté: Holubová (na bod 2) 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (27. 2.) - bez připomínek. 
 
 2. Kol. Holubová informovala o práci a plánech skupiny pro propagaci sekce. 
 
 3. Proděkan Sgall představil další návrhy na výzdobu menzy. Kolegium souhlasí se 

zadáním projektu profesionálnímu grafikovi. 
 
 4. Proděkan Sgall představil návrh nové metodiky rozdělení provozních prostředků 

mezi pracoviště. Se započítáváním výuky a vedení prací kolegium souhlasí, 
shoda je i na započítávání vedení prací při rozdělování odměn. Proběhla diskuse 
k rozdělování povinných odvodů za doktorandy. 

 
 5. Kol. Forst představil aktuální stav požadavků na sekční IT investice. 

S definitivním schválením sekce počká na doplnění zejména o kofinancování 
investic z grantů a také na výsledek jednání o letošním rozpočtu MFF. 

 
 6. Proběhla diskuse o poklesu úspěšnosti letošních žádostí o GAUK. 
 
 7. Proděkan Sgall informoval, že proběhne kontrola Mgr. programů z UK. 
 
 8. Výsledky ankety obsahují opět několik slabších hodnocení. Studijní proděkan 

vyzývá vedoucí pracovišť, aby se pokusili situaci řešit. 
 
 9. Kolegium schválilo vypsání dvou konkurzů na docenty pro ÚFAL. Je třeba začít 

připravovat konkurzy na září. 
 
 10. Proděkan Sgall informoval, že úspěšně proběhlo hodnocení docentů a profesorů 

podle kariérního řádu. 
 
 11. Proděkan Sgall upozornil na některé nedostatky při podávání letošních grantů, 

zejména na nedodržování interních termínů. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


